
       

Referat fra bestyrelsesmøde d. 26/1 2022    
   

Mødedeltagere: Gitte Holm, Nadja Strojeck, Eva Egtved, Maria Tønder, Pia Havemann 

(referent)   

    

1. Mulighed for fremlæggelse/behandling af pkt. fra Hallen eller underviserne   

Torben har foreslået at vi kan male barriererne. Tages op på et senere tidspunkt. 

  

2. Godkendelse af referat   

Tilskud fra Fritidsrådet er ikke 25.000, men 25%. Ellers godkendt.  

  

3. Meddelelser fra formanden  

Fonde: 10.000 fra §18 til højtaleranlæg. Meldgaard: Søges inden 1. februar. Vi kan søge 

Coronatilskud igen.  

Reklameskilte: 5 reklameskilte godkendt. Meyenburg sponsorerer til stævner.   

Evt. leje af den lille hal: Vi prøver at aftale nærmere med Hallen.  

Klubjakker: Der søges fortsat fonde til klubjakker.   

Opgradering af bagerste dressurbane kan sættes i gang i påsken. Morten kommer med 

maskiner og ordner det.  

  

4. Rapport fra kassereren  

Udkast til regnskabet er gennemgået.  

  

5. Rapport fra udvalgene  

Visionsudvalget Vi er nødt til at vente på at Hallen har likvider til en arkitekttegning 

Stævneudvalget C-stævne for heste i uge 40 bevilliget  

  Præmieudvalget Mangler folk  

    

6. Generalforsamling   

Forslag: Onsdag d. 9. marts. Tilbud fra Arenaen indhentes og Jesper Baungaard spørges om han 

vil være dirigent.  

  

7.    Møder  

        Repræsentantskabsmøde i Fritidsrådet d. 22. februar.   

  

8.    Evt.  

        Forslag fra Müriel vedr. springkursus med Andreas Künnemann. God idé.   

  

  

Næste møde onsdag d. 2. marts kl. 19.00  


